

Subject: Final Exam of Term Four 2017-2018 of Arabic Language, Islamic Studies, and Social Studies for (Arab and non.Arab) subjects

Dear Respective Parents,

We hope this letter finds you all well. With reference to aforementioned subject, we would like to inform you about the dates and times of the following subjects: Arabic Language, Islamic Studies and Social Studies Arabic (Arab and non.Arab) for students from grade 9 to grade 11 as the following:

1. Arabic Language For Arab and Non Arab: Sunday June 10th 2018
2. Islamic Studies for Arab and non.Arab: Monday June 11th, 2018
3. Social Studies Arabic and USS for non Arab (**for grade 9 ONLY**): Tuesday June 12th, 2018

Key Notice:

1. The covered materials will be uploaded on the Google Classroom program
2. Students will be provided with revision sheets for the term exam
3. If a student fails or does not attend, there will be a makeup exam from June 19th, 2018 to June 21st, 2018.
4. If student does not attend the makeup exam, this will be considered failure as per the law of Ministry of Education.
5. If student does not want to attend the exam, parent needs to talk to the Arabic subjects' coordinator as it is critical for grade 12 accreditation.

Should you have any inquiries, do not hesitate to contact the mentioned subjects' teachers and coordinator

الموضوع : مواعيد امتحانات الفصل الدراسي الرابع 2017 للعام الدراسي -2018 في مواد اللغة العربية والتربية الإسلامية والدراسات الاجتماعية .

-السادة أولياء الأمور المحترمين..

تحية طيبة وبعد :

• إشارة إلى الموضوع أعلاه نوّد إعلامكم بمواعيد الامتحانات النهائية في مواد (اللغة العربية والتربية الإسلامية والدراسات الاجتماعية) لطلبة الصفوف (من الصف التاسع إلى الصف الحادي عشر) وفق ما يأتي :

1- مادة اللغة العربية: يوم الأحد الموافق: 2018-6-10

2- مادة التربية الإسلامية: يوم الإثنين الموافق: 2018-06-11

3- مادة الدراسات الاجتماعية: (**للصف التاسع فقط**) يوم الثلاثاء الموافق 2018-6-12

تعليمات هامة :

1- سيتم رفع الدروس المقررة للامتحان النهائي على برنامج (google classroom).

2- سيتم مسبقاً تزويد الطلاب بأوراق المراجعة المقررة للامتحان الفصلي .

3- في حال رسوب أي طالب أو غيابه لسبب ما ،هناك دور ثاني للمواد اعتباراً من تاريخ 19 -6- 2018م ولغاية 21 -6- 2018 .

4- في حال عدم تقدّم الطالب للمرة الثانية لامتحان الدور الثاني ، سيعتبر راسباً في المادة بحسب قانون وزارة التربية والتعليم .

5- وفي حال عدم رغبة الطالب بتقديم الامتحان على ولي الأمر مراجعة منسقة مواد اللغة العربية نظراً لأهمية الأمر المتعلق بموضوع تصديق شهادات الثانوية العامة .

للاستفسار: التواصل مع معلمي المواد المذكورة آنفاً ومنسقة المواد العربية .